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 Asianro 137/00.02.02/2019 

§ 5 

Taxidata Oy:n edustaja 

 

 

 

 

  

 

 Vammaisneuvostossa vierailee Taxidata Oy:n edustaja. 

 

 

 

Päätösehdotus Vammaisneuvoston pj Janne Mäki-Imppula 

 

Vammaisneuvosto merkitsee esittelyn tiedokseen. 

 

 

Päätös  

Taxidata Oy:n edustaja ei päässyt paikalle, tilalla Raision Taksia edustava 

Matti Huhtala, joka kertoi taksilainsäädännön uudistuksen aiheuttamista muu-

toksista. Takseilla ei ole enää varsinaisia asemapaikkoja, vaan ajavat eri alu-

eilla. Taksat ovat samat kuin aiemminkin. Huhtala kehoitti antamaan tarvitta-

essa palautteen mahdollisimman nopealla aikataululla. Taksitarkastaja vastaa 

palautteesta. 

 

Matti Huhtalan koordinoima Linjareitti herätti keskustelua. Tiedot palvelusta 

löytyvät Ula-taksin sivuilta, jossa yhteystiedot ja aikataulut. Linjareitille toivo-

taan lisää käyttöä. Se kulkee kolmena päivänä viikossa ja sillä pääsee esi-

merkiksi keskustasta Myllyyn. Taksa on 2,70 €. Todettiin, että tiedottamista pi-

täisi lisätä, jotta uusia käyttäjiä löytyisi. Linjareitti on sosiaalinen vaihtoehto ja 

mahdollistaa asiointimatkat Raisiossa. Jäsenet vievät omiin yhdistyksiinsä tie-

toa.  Palvelulla ei ole varsinaista ikärajaa ja reiteissäkin voidaan joustaa. Mi-

käli tulee reitin ulkopuolelta, niin tulisi olla puhelimitse yhteydessä edellisenä 

päivänä.  

 

Raisiossa on myös järjestetty laboratoriokuljetus keskiviikkoisin, mistä löytyy 

lisää tietoa kaupungin sivuilta ikäihmisten palveluista.  

 

 

 

 

 

 

Tiedoksi     
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